
POGOVOR S PREDSEDNIKOM OK ZSMS LJUBLJANA CENTER

Dovolj je bilo resolucij
Na nedavni volilno-programski seji občinske kon-

ference ZSMS Ljubljana Center so mladi iz naše ob-
čine ocenili svoje delovanje v prvem mandatu po 10.
kongresu ZSMS, spregovorili pa so tudi o številnih
nalogah, ki jih čakajo v drugem mandatu. Naloge so
zahtevne, skupno vsem pa /e, da se mladi vedno bolj
vključujejo v vsa temeljna področja in vprašanja ra-
zvoja naše družbe. To pa hkrati pomeni tudi, da pola-
goma presegajo zapiranje mladinske organizacije v
krog »svojih« problemov. Več o nalogah, ki jih občin-
ska konferenca ZSMS Ljubljana Center načrtuje v
prihodnjem obdobju, je povedal njen predsednik Pa-
vle Pensa.

»Glede na to, da je osnovna
dejavnost v občini trgovina,
smo se odločili pobliže obrav-
navati celotno problematiko
na tem področju. Posebna
konferenca na to temo bo 12.
novembra. Na njej bo govor
med drugim o dohodkovnem
povezovanju med proizvod-
njo in trgovino, o odnosu med
potrošhikom in trgovino,
predvsem o večji vlogi potroš-
niških svetov. Mlade pa zani-
majo tudi samoupuavni od-
nosi v trgovini, koliko se mla-
dina dejansko vključuje v sa-
moupravljanje, saj hkrati ugo-
tavljamo, da osnovne organi-
zacije ZSMS v OZD s področ-
ja trgovine niso kaj prida de-
javne. Končno bomo spet od-
krito spregovorili o delovnih

• pogojih, s poudarkom na po-
ložaju učencev v gospodar-
stvu, o katerenfi smo lani pri-
pravili posebno konferenco.
V pripravah na konferenco
bomo obiskali pet organiza-
cij: Namo, Centromerkur,
Tkanino, Elektrotehno in
Mercator,« je pripovedoval
Pavle Pensa.

Do korica letošnjega leta in
za začetek prihodnjega pa je v
programu še nekaj vprašanj,
ki se jih nameravajo lotiti
mladi v Centru. Katere so še
posebej pomembne?

»Opozoril bi na aktivnost
glede povezovanja šolskih
znanstvenih organizacij,
predvsem z vidika razvijanja
inovatorstva. O tem smo se že
pogovarjali s tovarno Rog, po-
vezati pa se nameravamo tudi
s strojno fakulteto, da bi ugo-
tovili, kakšne so možnosti za

vključevanje mladih na tem
področju. Naslednja naloga je
problemska konferenca, ki JQ
bomo pripravili s poudarkom •
na informiranju v delegat-
skem sistemu - kakšno je gra-
divo oziroma v kolikšni meri
se na osnovi delegatskega
gradiva delegati v resnici lah-
ko odločajo.

Ugotavljamo, da smo z mla-
dimi iz družbenih organizacij
in društev (kolektivnih čla-
nov ZSMS) praktično povsem
zgubili stik. V njih pa še zda-
leč ni vse, kot bi bilo treba -
vodijo jih v glavnem starejši,
mladi člani pa imajo na pro-
gramska izhodišča razmero-
ma "skromen vpliv.

Konec leta bomo pregledali
rezultate priprav na usmerje-
no izobraževanje, predvsem
kar zadeva mrežp šol, progra-
me in učbenike.

Več pozornosti pa bomo
morali v naši občini nameniti

. tudi mladim v kulturi. Osnov-
na • organizacija ZSMS zdaj
deluje le v Operi, medtem ko

- je v Drami kaj kmalu pb usta-
novitvi zamrla.

Med pomembnimi naloga-
mi pa naj omenim še akcijo za
sprejem mladih v enote terito
rialne obrambe. V prvi fazi
smo zajeli le tiste mlade, ki
živijo v občini Center (doslej
je 20 kandidatdv). Zanimanje
med mladimi je veliko, zato
bomo v drugi fazi akcijo
izvedli v vseh osnovnih orga-
nizacijah, ki delujejo v ob-
čini.«

Med nalogami ste si mladi v
občini Center zapisali tudi

preseganje forumskega
dela...

»Gre pravzaprav za trajno
in zelo zahtevno nalogo, saj v
naši občini deluje skorajda
300 osnovnih organizacij
ZSMS. Edini način je čimveč
neposrednih stikov z osnovni-
mi organizacijami. Prav zato
smo letos še posebno pozor-
nost namenili kadrovanju.
Poleg tega se bomo proble-
mov skušali lotevati čimbolj
konkretno, saj je bilo raznih
resolucij v mladinski organi-
zaciji vsekakor dovolj v prete-
klosti. Nameravamo pa se tu-
di bolj odpirati navzven in se
povezovati tudi z mladimi iz
drugih občin.«

Kako bi lahko ocenili delo-
vanje mladinske organizacije
v krajevnih skupnostih?

»V prejšnjih osmih krajev-
nih skupnostih so bili mladi
povsod organizirani, še pose-
bej dobro so delali tam, kjer
so imeli prostor. Sicer pa je
osnovna naloga mladinske or-
ganizacije v krajevni skupno-
sti organizirano preživljanje
prostega časa. Na Poljanah so
se mladi organizirali že po
preoblikovanju, drugod pa za
zdaj še ne. Sicer pa mladi v
krajevnih skupnostih deluje-
jo zelo različno, pojavljajo sfe
precejšnja nihanja, kot da ne
najdejo vsebine dela. Prav za-
to tudi še nismo uspeli uresni-
čiti zamisli, da bi ustanovili
mladinske centre, v katerih bi
lahko potekale razne dejavno-
sti mladih - od izobraževanja
pa do zabave. Jasno je, da sa-
mo s političnim delom mladih
v krajevnih skupnostih (ki so
poleg tega organizirani še v
šolah ali OZD) ni moč angaži-
rati, zato je potrebno organizi-
rati tudi interesne dejavnosti.
V ta namen pa bi seveda po-
trebovali ustrezen prostor.
Tudi v občini Center je še pre-
cej neizkoriščenih kletnih ali
podstrešnih prostorov, ki bi
jih lahko preuredili že z malo
dobre volje, minimalnimi
sredstvi ter prostovoljnim de-
lom mladi sami.«

Tanja Keršmanc


